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لكيميائياة عماي يرتاات دراسة بيئية وبائية تصنيفية لذبابة الهعالم القديم كرايسوما بزبانا مع الاشاارة لتايرير المستخمصاات النباتياة مقارنتااا ماع المبيادات ا
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: الأطروحة أوممخص الرسالة   
شممت الدراسة اربع مواد دراسية توس الحنظل ,ورق خروع , بذور خروع , الفمفل الاسود كمبيدات نباتية 

ة جداا وهي صديقة لمبية .  كذلك تم تصنيف بالغات الذبابة \عمي يرتات الذبابة الحمزونية واعطت نتائج جيد
اا عمي كمية ونوعية الهايدروكاربونات في جدار الجسم لمحشرة الحمزونية بجهاز)  جي سي ماس ( اعتماد

  وهي لاول مرة
College:                               Name of student:  
Dept:                                   Name of supervisor: 
Specialization :                      Certificate: 
Title of Thesis: 
Taxonomical Ecological and Epidemically Srudy of Chrysomya bezziana ( Diptera:Calliphoridae ) OWS 
with Emotion to Effects of Chemicals Insecticides Compared With Secondary Medical Compounds of 
Some Plants in Biological of Instars Larvae    
Abstracts of Thesis: 
four plants are used in study (black piper, citrulus colocynthys ,ricinus seed 
and leaf ) instead of chemical insecticides in kilied the larvae of Chrysomya 
bezziana OWS . And taxonomy of adult fly by used anew method to 
clasiffid the  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


